
I, Nathan Reid, am an Arts, literature and communication student here at lasalle college.  Throughout my time here, I have learned many things, not only school related but also in life that have allowed me to grow tremendously over the past 3 years. Being enrolled in this program has led me to find my strengths and utilize them to my advantage. Seeing that I would like to become a sport broadcaster, or analyzer in the future, this field of study was essential for myself. On that note, throughout the course of the semester, I had come to realize that I have a special tone in my voice that allows everything to come out exciting. With that being said, having completed the final exit project, I now know where exactly my strengths lie,  and i hope to pursue this in my future endeavors.

Je, Nathan Reid, est un étudiant en arts, littérature et communication ici au collège Lasalle. Tout au long de mon temps, j'ai appris beaucoup de choses, non seulement liées à l'école, mais aussi dans la vie qui m'ont permis de grandir énormément au cours des 3 dernières années. Être inscrite dans ce programme m'a amené à trouver mes forces et à les utiliser à mon avantage. En voyant que je voudrais devenir un diffuseur sportif, ou un analyseur à l'avenir, ce domaine d'étude était essentiel pour moi-même. Sur cette note, au cours du semestre, je me suis rendu compte que j'ai une tonalité spéciale dans ma voix qui permet à tout de sortir excitant. Cela étant dit, après avoir terminé le projet finale, je sais maintenant où mes forces sont exactes, et j'espère poursuivre dans mes projets futurs.

